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2017Z08209 

Vragen van het lid Westerveld (GroenLinks) aan de Staatssecretaris van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over de artikelen «Noodlijdende St. 
Maartenschool vindt geldschieter» en «Geldschieter voor school: tijd 
gewonnen» (ingezonden 14 juni 2017). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de artikelen «Noodlijdende St. Maartenschool 
vindt geldschieter» en «Geldschieter voor school: tijd gewonnen»?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u de situatie dat door het nieuwe beleid de St. Maartenschool 
twee miljoen euro minder kan besteden? 

Vraag 3
Wat vindt u van de uitspraak van de schooldirecteur dat veel van de huidige 
leerlingen van de St. Maartenschool enkel naar een reguliere school kunnen 
wanneer daar extra ondersteuning (fysiotherapie, ergotherapie, logopedie en 
een verpleegkundige) aanwezig is? 

Vraag 4
Bent u van mening dat reguliere basisscholen deze extra ondersteuning voor 
hulpbehoevende leerlingen moeten regelen voordat een leerling overge-
plaatst wordt van een instelling voor speciaal onderwijs? Zo ja, dient de 
instelling voor speciaal onderwijs in de tussentijd niet de benodigde 
bekostiging te verkrijgen? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat de hulp van een externe geldschieter aantoont dat de 
bekostiging vanuit het Rijk tekortschiet? 

Vraag 6
Kunt u de Kamer informeren over uw beoordeling van het plan dat de school 
met de gemeente Nijmegen heeft gestuurd naar het Ministerie van OCW? 

1 http://www.gelderlander.nl/nijmegen/noodlijdende-st-maartenschool-vindt-
geldschieter~af8c1baa/ en
Geldschieter voor school: tijd gewonnen, De Gelderlander, 8 juni 2017, pagina 3
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Vraag 7
Zijn er meer speciale scholen waar deze problematiek speelt?
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